
Til: Videnskabsministeren
Socialministeren

Dato: 30. september 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UVT alm. del

Samrådsspørgsmål AP
Der ønskes en redegørelse af processen vedr. indførelsen af NemID for så vidt
angår, om der har været gennemført egentlige pilotprojekter i.f.m. projektets
tilblivelse, der har taget højde for de vanskeligheder som it-svage personer, bl.a.
forskellige handicapgrupper og ældre personer, skal forholde sig til med indfø-
relsen af NemID?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hanne Agersnap (SF).

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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